

2022 第二屆銘傳創視獎-創意影像設計競賽

個人資料蒐集告知及同意書

銘傳大學數位教育暨網路電視處為遵守個人資料保護法規定，在您提供個人資料予本處前，依法告知下列事項：

1. 銘傳大學數位教育暨網路電視處(以下簡稱本處)因辦理「2022銘傳創視獎創意影像設計競賽」而獲取您下列個人資料類別：姓名、國民身分證統一編號、學號、班級及連絡方式(包括但不限於電話號碼、E-MAIL、居住或工作地址)等，或其他得以直接或間接識別您個人之資料。
2. 您同意本處基於競賽業務及行政管理等相關目的所需，以所提供之個人資料確認身分，與其聯絡，並於競賽期間及競賽結束後得繼續處理及利用其個人資料。除蒐集之目的涉及國際業務或活動外，本處僅於中華民國領域內利用您的個人資料。
3. 您得依個人資料保護法第三條之規定，就其個人資料向本處行使下列權利：(1)查詢或請求閱覽。(2)請求製給複製本。(3)請求補充或更正。(4)請求停止蒐集、處理或利用。(5)請求刪除。因行使上述權利而導致對本人權益產生減損時，本處不負相關賠償責任。
4. 若您未提供正確之個人資料、提供資料不足或有其他冒用、盜用、不實之情形，本處將取消參賽資格。
5. 您保證於競賽期間或競賽結束後，應遵守個人資料保護法或其他相關法令之規定，如因違反法令而蒐集、處理及利用他人個人資料，致他人受有損害者，您應負損害賠償責任。
6. 本處因業務需要而委託其他機關處理您的個人資料時，本處將會善盡監督之責。
7. 您瞭解此一同意書符合個人資料保護法及相關法規之要求，且同意本處留存此同意書，供日後取出查驗。

個人資料之同意提供

1. 本人已充分知悉貴處上述告知事項。
2. 本人同意貴處蒐集、處理、利用本人之個人資料，以及其他公務機關請求行政協助目的之提供。

立同意書人：(團隊的每一位成員都要親筆簽名)

姓名	身份證字號	學號

中 華 民 國 年 月 日

2022 Ming Chuan University Innovative Video Awards - Innovative Video Design Competition Announcement of Personal Information Collection and Usage Agreement

Ming Chuan University Digital Education and Internet Television Station Division adheres to the Personal Information Protection Act and notifies individuals of details as follows when we collect their personal data.

1. Due to the organizing of “2022 Ming Chuan University Innovative Video Awards - Innovative Video Design Competition,” Ming Chuan University Digital Education and Internet Television Station Division (hereinafter referred to as the Division) collects the following personal data, name, ID number, student ID number, class section and contact information (including but not limited to contact phone number, E-mail, contact address, etc.) or other personal information that might directly or indirectly identify you.
2. Based on the needs of competition affairs and administrative management, you agree to allow the Division to confirm your identity and contact you with the personal information you provide and to continue to handle and use your personal information during the competition period and after the competition is ended. Except for the purpose of collection involving international affairs or activities, the Division will only use your personal data within the territory of the Republic of China.
3. According to Article 3 of the Personal Information Protection Act (ROC), you are entitled to make the following requests: (1) To check or review the collected data. (2) To receive a photocopy of the collected data. (3) To supplement or revise the collected data. (4) To cease the collection, processing or use of the collected data. (5) To delete the collected data. Should you suffer any losses or diminished rights due to such requests, the Division shall not be held responsible for any related compensation.
4. The Division will cancel your right to participate in the competition if you provide incorrect or incomplete information or should there be any fraudulent use or embezzlement.
5. You guarantee that during or after the competition, you shall comply with the provisions of the Personal Information Protection Act and other relevant laws and regulations. If you violate the laws and regulations to collect, process or use the personal data of others and cause damage to others, you shall be held responsible for any related compensation.
6. Should this Division entrust other agencies to process your personal data due to work needs, this Division will have breached its duty to monitor the process.
7. You understand that this Agreement meets the requirements of the Personal Information Protection Act and other relevant laws and regulations, and agree that the Division will keep this Agreement form for future examination.

Agree to provide personal information

1. I am fully aware of the aforementioned information from the Division.
2. I agree for the Division to collect, process and use my personal data and provide it to other public service units for administrative purposes.

Duly Signed by: (**Every member** of the team is requested to **sign their own name**)

Name	ID Number	Student ID Number

YYYY MM DD